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Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mennyi embernek kell még meghalnia, hogy cselekedjen a Kormány? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Habár az időjárás eddig enyhének bizonyult ezen a télen, mégis már 71-en vesztették életüke t
kihűlés miatt. A fagyhalál áldozatainak száma az enyhébb id őjárás miatt valamivel csökkent
2016 azonos időszakához képest, de a helyzet továbbra is tragikus . A kormány pedig ahelyett ,
hogy a kilakoltatottaknak segítene fedélhez jutni, a hajléktalanoknak pedig megfelelő
ellátáshoz, a rászorulóknak tüzifához, inkább a fagyhalálról szóló adatszolgáltatás
megnehezítésével igyekszik elkendőzni a szomorú valóságot . A kormány utasítására az
Országos Rendőr-főkapitányság Hivatala többé nem adhat információt a rendkívüli kihűléses
esetekről, hanem a területi rendőrkapitányságok illetékességébe utalták a fagyhalál esetek
közigazgatási eljárás keretében történő megállapítását . így csak rendkívül időigényes és
aprólékos utánajárással lehet feltérképezni a valós állapotot, ami a választások évében
különösen fontos lehet a kormánynak. Emlékezhetünk, hogy 2016-ban államtitkári szinten
tagadták, hogy bárki is megfagyott volna, jóllehet akkorra már több mint nyolcvan emberélete t
követelt a hideg .

A tüzifa árak az egekben, a kormány pedig nem tett elegendő lépést annak érdekében, hogy
csökkentse azt, ezzel pedig sokak halálos ítéletét írta alá. A szociális tűzifa rendszere hiányos
és nem hatékony, a rászorulók jó része vagy nem tud err ől a lehetőségről, vagy nem tudja,
hogyan lehet igényelni .



Tisztelt Miniszter Úr !

A kérdéseim a következők :

• Mit kíván tenni a Kormány a további halálesetek megakadályozása érdekében?
• Milyen intézkedésket tettek annak érdekében, hogy a kilakoltatott embere k

fűtött, fedett helyre kerüljenek ?
• Mit tettek annak érdekében, hogy javuljon a hajléktalanellátás, növekedjen a

férőhelyek száma, az ellátás színvonala?
• Hogyan kívánják megfelelően tájékoztatni az érintett lakosságot az

igénybevehető lehetőségekről?
• Miért nem tájékoztatják hitelesen az embereket a kih űlés veszélyérő l, és annak

következményéről, a fagyhalálról, ahelyett, hogy kozmetikázzák az adatokat ?
Nem gondolják, hogy így megtévesztik a lakosságot, és ezáltal az emberek nem
veszik komolyan a veszélyt, elmulasztják akár a segítségnyújtást vagy
segítségkérést is?

• Miért van több joga egy elítéltnek a megfelel ő , emberi körülmények közöt t
letölteni a büntetését, mint egy hajléktalannak egy hajléktalanszállón vagy egy
devizakárosultnak, akit kilakoltatás esetén magára hagynak? Milyen bíróságho z
fordulhatnak ezek az emberek az emberi méltóságuk megsértése miatt? Fognak
nekik is kártérítést fizetni ?

Várom érdemi válaszát!

Balatonalmádi, 2017. január 15 .
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